
 
Αθήνα,  3 Οκτωβρίου 2022 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα: “Καθυστέρηση στην προκήρυξη των μελετών  του αρδευτικού δικτύου του Φράγματος 

Κελεφίνας στην Λακωνία” 

 

Στις 02/07/2019 εκδόθηκε η Απόφαση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων με αριθ. Πρωτ. 4679 (ΑΔΑ 

6ΦΝΡ4653ΠΓ-ΕΩ6) και οι αποφάσεις ένταξης στη δράση 4.3.1: ‘Υποδομές εγγείων βελτιώσεων’ του ΠΑΑ 2014-2020 των 

τριάντα ένα (31)μεγάλων (με Προϋπολογισμό μεγαλύτερο των 2.200.000€) Εγγειοβελτιωτικών έργων και συνολικού 

προϋπολογισμού 448.193.171,59 ευρώ. Από τα 31 αυτά έργα υποδομών, για τα είκοσι πέντε (25) σαν δικαιούχος είναι 

το ίδιο το ΥπΑΑΤ και συγκεκριμένα η Δ/νση Εγγείων Βελτιώσεων και Εδαφοϋδατικών Πόρων. Ανάμεσά τους και η 

Κατασκευή Φράγματος Κελεφίνας στην Λακωνία, για την κατασκευή του οποίου προβλέφθηκε δημόσια δαπάνη ύψους 

24.000.000 ευρώ. Πρόκειται για ένα έργο ώριμο. Ενόψει μάλιστα των επερχόμενων φαινομένων της κλιματικής κρίσης, 

πρόκειται για μια  χρυσή ευκαιρία για την στήριξη των αγροτικών εκμεταλλεύσεων και για  την αναζωογόνηση του 

υδροφόρου ορίζοντα, και  για την αντιμετώπιση της προϊούσας υφαλμύρωσης που απειλεί τις καλλιέργειες στην Νότια 

Λακωνία. 

Σύμφωνα δε με σχετική πρόσφατη ανακοίνωση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων (ΥπΑΑΤ), 

αναμένεται η έναρξη της διαδικασίας δημοπράτησης για το φράγμα στην Κελεφίνα Λακωνίας, προϋπολογισμού 25,3 

εκατ. ευρώ (συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α). 

Ωστόσο όμως δεν υπάρχει έως σήμερα καμία πληροφόρηση από πλευράς (ΥπΑΑΤ) σχετικά με τον χρόνο προκήρυξης 

των μελετών του αρδευτικού δικτύου που είναι απαραίτητο προκειμένου το φράγμα αυτό, να καταστεί λειτουργικό και να 

επιτελέσει το σκοπό του, την άρδευση δηλαδή των καλλιεργειών της Νότιας Λακωνίας.  

Οι καθυστερήσεις στην προκήρυξη των μελετών του αρδευτικού δικτύου που θα υποστηρίζει την άρδευση των 

καλλιεργειών από το φράγμα της Κελεφίνας, συνεπάγονται την μη έγκαιρη αξιοποίηση του έργου του φράγματος και την 

παράταση των προβλημάτων που το έργο του φράγματος έρχεται να επιλύσει. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  

1. Πότε θα γίνει προκήρυξη των μελετών  του αρδευτικού δικτύου που  είναι απαραίτητο για την 

άρδευση των καλλιεργειών από το φράγμα της Κελεφίνας; 

2. Θα ακολουθήσει τη διαδικασία του Δημοσίου διαλόγου με τις τοπικές κοινωνίες για την ακρόαση 

και ενημέρωση σχετικά με τις δυνατότητες άρδευσης και επέκτασης των δικτύων και τις 

αντίστοιχες ανάγκες της περιοχής; 

 

 

Ο ερωτών  Βουλευτής 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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